

## 770680-1汽车连接器

产品名称	770680-1汽车连接器
公司名称	乐清旭联电子有限公司
价格	10.00/只
规格参数	AMP安普:AMP安普 23芯:23p 国产:泰科
公司地址	浙江省温州市乐清市虹桥镇新丰路木材巷B栋（注册地址）
联系电话	18106749005

## 产品详情

### 订货须知Ordering notice

《生产周期：》一般生产周期在15-30天，按规格而定。

"The production cycle:" the general production cycle in 15-30 days, according to the specifications set.

《运输方式：》本地有全国各地的物流，可以发物流，如果有特殊情况的话也可以发快递和客车。具体运费可由我方付，也可由买家付，具体情况可来电详谈！

" Mode of transport:" local throughout the logistics, the logistics can be, if there are special circumstances of the case may also express and passenger car. Specific charges by our pay, but also by the buyers to pay, the specific circumstances may call into the!

《付款途径：》确定订货的话需先付30%定金，待货品做好之后打余款，我厂发货；也可以看到货之后打钱提货，也可上门提货。也可以通过支付宝付款也可通过网上银行直接转账汇款等！

" Payment way:" sure the order word need to pay 30% deposit, balance to be goods after doing a good job, my factory shipped; also can see the goods after the money to take delivery of the goods, can be door-to-door delivery. Through

online bank giro remittance!

《质量保证：》售后在10天内发现产品质量问题，如材质不达标、规格有错等可以退货；如果是客方因素出错，在我厂能力范围内可以帮忙改进

" Quality assurance:"customer servicein 10 days and found quality problems, such as material quality standards, specifications and mistakes can be returned; if the passenger side factors error, in my factory capacity range can help to improve.

联系方式公司地址：浙江省乐清市淡溪镇公司总机：0577-62769392人：林小姐联系电话：18106749005  
业务QQ：1957189527邮箱：1957189527@qq.com